
 
 

Zápisnica zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Turčianskom  Jasene  

konaného dňa 27.11.2020. 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha k zápisnici)  

 
1.Úvod, oboznámenie s programom, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, voľba 

návrhovej komisie. 

Starosta obce otvoril o 18,00 hod. zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zastupiteľstva sa 

zúčastnili štyria poslanci ( 80% účasť ), p. Lucia Majerová bola ospravedlnená a kontrolór obce 

p. Ing. Jaroslav Hlavatý. K programu obecného zastupiteľstva, ktorý prečítal starosta obce 

nemal nikto doplňujúce návrhy a bol jednohlasne schválený. Za zapisovateľa bola určená p. 

Janka Jesenská a za overovateľov zápisnice boli určení: p. Martin Kováč  a p. Jana Kišová. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Viera Jesenská – predseda, p. Vladimír Jambor a p. Jana 

Kišová - členovia. Návrhová komisia bola jednohlasne schválená obecným zastupiteľstvom  

v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

2.Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce na r. 2021-2023.  

Návrh rozpočtu na roky 2021 – 2023 bol poslancom zaslaný elektronicky spolu s pozvánkou. 

Starosta obce informoval poslancov, že návrh rozpočtu je zostavený približne ako rozpočet na 

rok 2020, nakoľko v dôsledku pandémie COVID-19 nie je známe ako sa bude plniť štátny 

rozpočet, čo má dopad na príjmy obcí. Účtovníčka obce p. Janka Jesenská informovala 

poslancov, že rozpočet na rok 2021 je zostavený ako vyrovnaný. S tým, že prebytok ktorý jej 

vyšiel vo výške 7 090 eur, je rozpočtovaný na funkčnej klasifikácií 0620 – rozvoj obce, tieto 

rozpočtované výdavky sa budú môcť presúvať podľa potreby obce v rámci schváleného 

rozpočtu.  K danému bodu vystúpila občianka p. Ing. Janka Jesenská, ktorá sa opýtala či bolo 

predložené stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu. Hlavný kontrolór obce uviedol, 

že starosta obce ho nepožiadal o stanovisko. Podotkol, že s predloženým návrhom rozpočtu 

súhlasí a  odporúča rozpočet schváliť. Návrh rozpočtu na rok 2021 bez uplatňovania 

programovej štruktúry bol jednohlasne schválený a rozpočet na roky 2022 - 2023 bol 

vzatý na vedomie obecným zastupiteľstvom  v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír 

Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová.  

 

3.Schválenie VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce č. 2/2020. 

Návrh VZN č. 2/2020 bol poslancom zaslaný elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta obce 

informoval poslancov, že od 1.1.2021 je povinnosť obce zaviesť na svojom území zber 

a likvidáciu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu ( ďalej len BRKO). V našej obci 

bude umiestnených 10 kusov 120L nádob na BRKO. K danému bodu vystúpila občianka p. Ing. 



Janka Jesenská s otázkou, kde budú nádoby umiestnené. Starosta upresnil stojiská. Ďalej sa 

informovala o systéme zberu, prečo by mali znášať náklady na BRKO všetci občania aj keď 

zavedený zber nebudú využívať. Podotkla, že nezaznamenala v obci žiadnu osvetu a odporučila 

si pozrieť iné obce, ako to riešia. Starosta obce odpovedal, že zber bude každý týždeň, že 

nemôžeme deliť obyvateľov, ktorí budú a ktorí nebudú využívať zber. Bolo by to spravodlivé, 

keby bol zavedený množstevný zber a každý by si platil za skutočné náklady za odpad. Táto 

možnosť, nie je v danom čase možná z dôvodu, že spoločnosť ktorá zabezpečuje zber 

a likvidáciu odpadu nevlastní také zariadenia, ktoré by vedeli daný odpad odvážiť. Po 

prerokovaní poslanci VZN č. 2/2020 jednohlasne schválili v zložení: : p. Viera Jesenská, p. 

Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová.  

 

4.Schválenie VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady č. 1/2020. 

Návrh VZN č. 1/2020 bol poslancom zaslaný elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta obce 

informoval poslancov, že výraznejšia zmena sa týka poplatku za komunálny odpad a to 

zvýšenie z 20 eur na 26 eur za osobu/rok. Uvedené zvýšenie je z dôvodu zvýšených nákladov 

za rok 2020 a zavedenie zberu BRKO. Po prerokovaní poslanci VZN č. 1/2020 jednohlasne 

schválili v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová.  

 

5.Prerokovanie žiadosti p. Miroslava Sajdáka o odkúpenie obecného pozemku KN-C 

parcela č. 2334 vo výmere 819m2 .  

Žiadosť bola poslancom OZ zaslaná elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta obce predložil 

poslancom výpis z katastrálnej mapy danej parcely. Upozornil poslancov, že je potrebné najprv 

rozhodnúť, či danú parcelu obec chce predať. Pri predaji musí obec postupovať v zmysle 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obce. V prvom rade obec musí zverejniť zámer predať svoj 

majetok, podmienky spôsobu predaja a až potom sa môže pristúpiť k samotnému prevodu 

majetku. K danému bodu vystúpila občianka p. Ing. Janka Jesenská, ktorá podotkla, že 

doporučuje OZ predaj hodný osobitného zreteľa. Pri priamom predaji sa vyžaduje znalecký 

posudok, ktorý by zvýšil náklady obce. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo jednohlasne 

schválilo zámer predaja pozemku KN-C parcely č. 2334 vo výmere 819 m2  spôsobom 

hodným osobitného zreteľa v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin 

Kováč, p. Jana Kišová. 

 

6.Prerokovanie žiadosti p. Rakytovej o zníženie nájmu nebytových priestorov 

pohostinstva. 

Starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť p. Rakytovej o odpustenie nájmu v dôsledku 

pandémie COVID-19, žiadosť o zníženie nájmu na rok 2020 a žiadosť o ukončenie prevádzky 

pohostinstva. Po prerokovaní všetkých žiadosti poslanci OZ pristúpili k schváleniu žiadosti 

o odpustenie nájmu v dôsledku pandémie COVID-19 vo výške 166 eur. Zamietli žiadosť 

o zníženie ročného nájmu a zobrali na vedomie žiadosť o ukončenie prevádzky 

k 31.1.2021 v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

7.Prerokovanie žiadosti spoločnosti NextTech, s.r.o. o prenájme obecných nebytových 

priestorov. 

Žiadosť o prenájom bola poslancom OZ zaslaná elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta 

uviedol, že sa jedná o priestory v kultúrnom dome na dolnom konci obce s. č. 2, ktoré 

v súčasnosti využíva p. Pavel Plavec bezodplatne. ( bez nájomnej zmluvy). Spoločnosť 

NextTech, s.r.o. žiada o prenájom priestorov na skladovanie materiálu a náradia. Priestory by 

na vlastné náklady opravila. Poslanci po prerokovaní žiadosti pristúpili na prenájom. K danému 

bodu programu vystúpila občianka p. Ing. Janka Jesenská, ktorá upozornila starostu aj 



poslancov OZ, že pri prenájme obecných priestorov sa tiež postupuje v zmysle zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. V prvom rade musí obec schváliť zámer prenájmu a podmienky 

spôsobu prenájmu. Po prerokovaní poslanci OZ schválili zámer prenajať nebytové priestory 

v kultúrnom dome s. č. 2 na parcele KN-C č. 215/1  spôsobom verejnej súťaže v zložení: 

p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

 

 

8.Prerokovanie žiadosti p. Miroslava Oravca ( Žiadosť o stanovisko k zmene druhu 

pozemku z TTP na ovocný sad v zmysle § 9 ods.3 zákona č.220/2004 Z.z.) 

Žiadosť bola poslancom OZ zaslaná elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta obce priblížil 

poslancom, že v zmysle § 9 ods.3 zákona č.220/2004 Z.z. Orgán ochrany poľnohospodárskej 

pôdy (v tomto prípade obec) na základe žiadosti vlastníka alebo užívateľa vydá záväzné 

stanovisko k zmene druhu pozemku. Starosta obce predložil  poslancom aj projekt na zriadenie 

ovocného sadu, ktorý si dal p. Oravec vypracovať v zmysle zákona. Po prerokovaní poslanci 

OZ jednohlasne schválili žiadosť p. Oravca k zmene druhu pozemku z TTP na ovocný sad 

v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

9.Prerokovanie žiadosti p. Bielika, nájomcu Tur.Ub.Hôrka o rekonštrukciu izieb 

zápočtom nákladov za prenájom. 

Žiadosť bola poslancom OZ zaslaná elektronicky spolu s pozvánkou. Po prerokovaní žiadosti 

poslanci jednohlasne schválili žiadosť o rekonštrukciu izieb zápočtom nákladov za 

prenájom vo výške 2 250 eur, ktoré musí predložiť do konca kalendárneho roka v zložení: 

p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

10.Prerokovanie žiadosti DHZO Turčianske Jaseno o vyčlenenie finančných prostriedkov 

z rozpočtu obce na drobné opravy a modernizáciu interiéru hasičskej zbrojnice. 

Žiadosť bola zaslaná poslancom OZ elektronicky spolu s pozvánkou. Starosta obce informoval 

poslancov, že finančné prostriedky vo výške 5 000 eur sú v rozpočtované na funkčnej 

klasifikácií 0320 – ochrana pred požiarmi, ktorá by mala pokryť požadované opravy. Po 

prerokovaní žiadosti poslanci OZ zobrali informácie starostu na vedomie v zložení: p. Viera 

Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

11.Prerokovanie žiadosti CEV Turiec o poskytnutie dotácie na činnosť v roku 2021. 

Starosta obce predložil poslancom  žiadosť na prerokovanie. Podotkol, že CEV Turiec 

poskytujeme dotáciu každoročne. Po prerokovaní žiadosti poslanci OZ jednohlasne schválili 

poskytnutie dotácie na rok 2021 CEV Turiec vo výške 150 eur v zložení: p. Viera Jesenská, 

p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

12. Prerokovanie žiadosti CVČ Kamarát o poskytnutie dotácie na činnosť na rok 2021. 

Starosta obce predložil poslancom  žiadosť na prerokovanie. Po prerokovaní  žiadosti poslanci 

OZ jednohlasne zamietli žiadosť CVČ Kamarát o poskytnutie dotácie na rok 2021 

v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 

 

13. Prerokovanie žiadosti Deep Dance Center, s.r.o. o poskytnutie dotácie na činnosť na 

záujmové vzdelávanie detí na školský rok 2020/2021. 

Starosta obce predložil poslancom  žiadosť na prerokovanie. Po prerokovaní  žiadosti poslanci 

OZ jednohlasne zamietli žiadosť  Deep Dance Center, s.r.o. o poskytnutie dotácie na 

činnosť na záujmové vzdelávanie detí na školský rok 2020/2021 v zložení: p. Viera 

Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana Kišová. 



 

14.Rôzne 

K bodu rôzne sa občianka p. Ing. Janka Jesenská informovala, že prečo sa nevyhlasujú 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, že v zákone o obecnom zriadení je napísané, že zasadnutia 

OZ sa zverejňujú v mieste obvyklým spôsobom a že ľudia boli na to zvyknutí. Starosta obce 

odpovedal, že pozvánky boli zverejnené na vývesných tabuliach a aj na webovej stránke obce. 

Poznamenal, že je k dispozícií aj mobilná aplikácia, ktorá upozorní užívateľa na nové pridané 

správy na webovej stránke. Pani Ing. Janka Jesenská poznamenala, že nie každý má možnosť 

prístupu k internetu a k mobilu a či je s tým problém to vyhlasovať. Starosta obce odpovedal, 

že nie je s tým problém, ale on má svoj spôsob zverejňovania. 

- p. Nina Kováčová sa informovala o možnosti osvetlenia kostola svätej Margity. Starosta jej 

odpovedal, že sa musí urobiť revízia elektriny a keď budú nato finančné prostriedky sa to môže 

zrealizovať. 

- poslankyňa p. Jana Kišová upozornila na skutočnosť, že cestu pod Penziónom Hôrka treba 

opraviť. Starosta obce odpovedal, že cesta nie je vo vlastníctve obce a preto jej oprava je 

komplikovanejšia. 

- poslankyňa p. Viera Jesenská navrhla zakúpiť diktafón. 

- starosta obce predložil poslancom OZ cenové ponuky na nákup stolov a stoličiek do 

kultúrneho domu. Poslanci OZ sa po preskúmaní cenových ponúk zhodli na kúpe stolov 

a stoličiek. Vybrali cenovú ponuku vo výške 4 126,40 eur. Poslanci OZ  jednohlasne  schválili 

kúpu stolov a stoličiek vo výške 4 126,40 eur, ktorá bude realizovaná z prostriedkov 

rezervného fondu v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Jana 

Kišová. 

 

15. Diskusia. 

Diskutovalo sa priebežne k jednotlivým bodom programu 

 

16. Návrh na uznesenie. 

Návrh na uznesenie prečítala p. Viera Jesenská. Neboli vznesené žiadne príspevky na doplnenie 

 

17. Záver  

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a oficiálne ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo ukončené o 19,30 hod. 

 

 

Zapísala:  Janka Jesenská    .......................................... 

 

 

Overovatelia: Martin Kováč    ..........................................  

 

           Jana Kišová    .......................................... 

 

 

            

Podpis starostu obce:                                         .......................................... 

 

Turčianske Jaseno dňa: 30.11. 2020 

 

 

 


